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Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου  

Κοινοβουλευτική Εκπρόσωπος  

Βουλευτής Β2 Τομέα Δυτ. Αθήνας 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

                                                                 

Αθήνα, 25 Ιανουαρίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ :  Τους Υπουργούς α) Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, και β) Εσωτερικών 

Θέμα : “Εργαζόμενοι στον Τομέα Μεταφορών και όχι Υγείας οι διασώστες του ΕΚΑΒ“ 

 

Κ. Υπουργοί, 

Με το Προεδρικό Διάταγμα 85/2022 - ΦΕΚ 232/Α/17-12-2022 καθορίζονται τα προσόντα 

διορισμού σε φορείς του Δημοσίου (Προσοντολόγιο-Κλαδολόγιο). Σκοπός του παρόντος διατάγματος 

είναι η ενιαία ρύθμιση του ζητήματος του προσοντολογίου και κλαδολογίου των φορέων του 

Δημοσίου Τομέα που υπάγονται στην παρ. 1 του άρθρου 2 του ν. 4765/2021. Τούτο δε, επιχειρείται 

με τον ορισμό ενιαία για τους φορείς του Δημόσιου Τομέα των κατηγοριών, των κλαδων, των 

ειδικοτήτων και των τυπικών προσόντων διορισμού ή πρόσληψης σε θέσεις κάθε κλάδου και 

ειδικότητας του μόνιμου ή με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου προσωπικού τους, καθώς και η 

αντιστοίχιση των υφιστάμενων κλάδων - ειδικοτήτων με τους νέους.  

Το “πλήρωμα ασθενοφόρων - διασώστες” ΕΚΑΒ κατά το ως άνω διάταγμα κατατάσσονται με την 

ειδικότητα “ΔΕ Πληρωμάτων Ασθενοφόρων ΕΚΑΒ”, στον κλάδο “ΔΕ Πληρωμάτων Ασθενοφόρων”, 

στον Τομέα Μεταφορών και όχι στον Τομέα Υγείας όπου και πράγματι ανήκουν.  

Η αναφορά των διασωστών στις εν γένει υπηρεσίες μεταφορών ουδόλως συνάδει με το είδος 

και την ποιότητα των από αυτούς προσφερόμενων υπηρεσιών, υποβαθμίζοντας το έργο τους και 
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υπολαμβάνοντας ότι το αντικείμενο της εργασίας τους περιορίζεται αμιγώς σε μια απλή “παραλαβή 

- παράδοση”. Οι διασώστες δεν είναι μόνο οδηγοί αλλά εκτελούν ένα επάγγελμα υγείας, ασκώντας 

επείγουσες παρεμβατικές πράξεις για να στηρίξουν την ανθρώπινη ζωή εντός των μέσων του ΕΚΑΒ, 

διαθέτοντας μάλιστα εξειδικευμένη εκπαίδευση και γνώσεις. Στα δύσκολα δε χρόνια της πανδημίας, 

υπό αντίξοες συνθήκες, οι εργαζόμενοι αυτοί απέδειξαν εμπράκτως τη σπουδαιότητα και τη σημασία 

του λειτουργήματος τους. Υπό αυτά τα δεδομένα, πάγιο αίτημα του κλάδου είναι η ένταξη στα ΒΑΕ, 

κάτι που θα αντικατοπτρίζει και τη δυσκολία του έργου τους.  

Κατόπιν τούτων  

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί : 

1) Προτίθεστε να λάβετε μέτρα και ποια συγκεκριμένα ώστε να αρθεί η παραπάνω αδικία και\ 

το πλήρωμα ασθενοφόρων - διασώστες ΕΚΑΒ να αντιμετωπίζονται ως απασχολούμενοι στον 

Τομέα της υγείας και όχι των μεταφορών ; 

2) Σκοπεύετε να εντάξετε τη συγκεκριμένη ειδικότητα στα ΒΑΕ ; 

 

Η  Βουλευτής 

 

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 




